
Саша Радуловић: Ако ме Вучић буде позвао на разговор о саставу Владе питаћу га о Савамали и уручити му тужбу
понедељак, 30 мај 2016 22:06

Лидер покрета "Доста је било" Саша Радуловић каже да не зна да ли ће га мандатар за
састав Владе позвати на разговор, али да ако га позове, жели да разговор буде у
четири ујутру, како "грађанима не би одузимао време за разговор са Вучићем".

  

Александар Вучић је за рекао да ће на разговор о саставу нове Владе позвати све који
су прешли цензус. Радуловић каже да не зна да ли ће "Доста је било" добити позви на
разговор са мандатаром, али да не види разлог да не буде позван.

  

  

  

О Савамали све пише у извештају омбудсмана
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- Било би добро да сусрет буде од четири до пет и да буде у касарни. То шаље добру
поруку, јер је рекао да ће са грађанима разговарати од пет до осам. То је и добра
прилика да му уручим тужбу, јер суд не може две године да нађе премијера. Желимо и
да му уручимо књигу Душана Павловића "Машина за расипање пара", али и да му
поставимо још много питања, рецимо о Савамали. - рекао је Радуловић за Н1.

  

Говорећи о ноћном рушењу у Савамали, он каже да је све јасно и да се све може видети
из извештаја које је заштитник грађана написао.

  

Радуловић сматра да није било разлога за расписивање избора и да су они одржани
само зато јер је Вучићу пала популарност.

  

ЛДП напустила преговоре на Врачару

  

Што се тиче формирања власти на Врачару, Радуловић је рекао да је ЛДП напустио
преговоре, јер, како је рекао, Чедомир Јовановић жели да спречи формирање власти у
тој београдској општини.

  

- Ми желимо потпуну транспарентност, поред тога, рекли смо да на чело општине не
може да дође неко ко има негативне извештаје ДРИ, већ да нам требају нови људи.
Такође, са СНС ни на ком нивоу неће бити сарадње, не само са њима, већ са било ким ко
са њима сарађује - каже Радуловић.

  

Он истиче да "Доста је било" никог не уцењује, јер се не преговара о расподели
функција и јавних предузеча, већ о политичким позицијама.

  

Брачни парови на листи одборника

  

- Хоћемо професионализацију. Били бисмо неодговорни према бирачима, ако бисмо
прекршили принципре, а то су потпуна транспарентност и нови људи на функцијама.
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Хоћемо нову политичку културу - рекао је Радуловић.

  

Он је рекао да је тачно да се на изборној листи одборника у општини Врачар налазе два
брачна пара - Кљајић и Петронијевић, који су и у кумовској вези. Иван Кљајић је други на
листи, док је његова супруга Оливера петнаеста. Миленко Петронијевић заузима
четврто место, а његова жена је на деветом месту.

  

- Било је јако тешко да се сачини листа и уопште добити жене, зато су се кандидовале
супруге, али оне неће ући у скупштину. Ово је био проблем у целој Србији, политику сви
гледају као велико блато, тешко је увести људе у политику, посебно жене. Али то су
само одборничка места, а не радна места у јавним предузећима - објашњава Радуловић.

  

Финансирамо се искључиво донацијама и чланаринама

  

Према његовим речима, покрет "Доста је било" финансира се искључиво донацијама и
чланаринама, "из својих џепова", и о томе постоји договор још пре уласка у политику.
Како каже, и он ће се одрећи дела прихода од политичке функције.

  

- Да би одборници били успешни, они морају да имају стручне службе које ће им
помагати. Неке странке гурају своје чланове у јавни сектор и тако финансирају своје
организације, а неки одборници сами се одричу својих средстава и дају новац локалним
одборима, који одлучују како ће новац бити потрошен. Сви су потписали изјаве, па и ја ћу
се одрећи накнаде. Сви наши одборници имају пуно радно време на неком другом месту.
Јако је битно истаћи да се не ради о платама, већ о политичким функцијама, јер ми никог
не гурамо у јавни сектор - иситиче Радуловић.

  

(Н1)
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